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Abstract (en)
[origin: US4411761A] In an electrode suitable for electrolysis of aqueous sodium chloride or potassium chloride solutions, at least the outer layer
contains spinels, specifically a mixture of the individual spinels of iron and of cobalt, the weight ratio of iron spinels: cobalt spinels being from 30:70
to 90:10. The electrodes are produced by applying a powder mixture of iron spinel and cobalt spinel to a substrate by a plasma spraying process
wherein argon is used as the plasma gas and the spraying energy is from 6 to 30 kW.

Abstract (de)
Bei einer Elektrode, die für die Elektrolyse wässeriger Natrium- bzw. Kaliumchloridlösungen geeignet ist, enthält zumindest die äußere Schicht
Spinelle. Die Spinele bestehen aus einem Gemisch der Einzelspineile des Eisens und Kobalts, mit der Maßgabe, daß das Gewichtsverhältnis
Eisenspinelle : Kobalt-Spinelle 30 : 70 bis 90 : 10 beträgt. Die Elektroden werden dadurch hergestellt, daß man eine pulverförmige Mischung von
Eisenspinell und Kobalt-Spinell mittels des Plasmaspitzverfahrens auf ein Substrat aufbringt, wobei Argon als Plasmagas verwendet wird und die
Spritzenergie 6 bis 30 kW beträgt.
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